



Communiqué

Dear Guests,

Please note that every Monday, Wednesday and Friday, there will be a session of fogging against mosquitoes in the hotel from 17h00 till 19h00.

Kindly note that this exercise is carried out to reduce the proliferation of mosquitoes and using a product recommended by Ministry of Health in Mauritius.

Hotel advise guests to avoid direct contact with fogging smoke.

We thank you for your comprehension and we apologise for any inconvenience caused.

The Management

* * *

Chers Hôtes,

Nous vous informons que chaque lundi, mercredi et vendredi, l'hôtel fera un traitement contre les moustiques (fumigation) à partir de 17h00 jusqu'à 19h00.

Veillez noter que cet exercice est effectué pour réduire la prolifération des moustiques en utilisant un produit recommandé par le ministère de la Santé à Maurice.

L'hôtel conseille aux clients d'éviter tout contact direct avec la fumée de la fumigation.

Nous vous remercions pour votre compréhension et nous nous excusons pour tous inconvénients causés.

La Direction